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Z Á P I S   č. 9/2019 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 13. 11. 2019 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA,  H. Bartíková, Ing. V. Urbánek,          

                    Ing. Z. Bělohradská, , Ing. P. Kosík, 

                    Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,  L. Reichel,  Ing. R. Šebl, 

                    Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová,  I. Ptáčková, PhDr. P. Schönfeld 

                     

Omluveni:   

 

Nepřítomni: Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor,   dostavili se do 18.05 hodin 

 

 

Zapisovatel:    Ing. Roman Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva.  
 

Volba pracovních orgánů 
 

Místostarosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Místostarosta navrhl:  Ing. Z. Bělohradská, L. Reichel   

 

Ing. R. Šebl navrhl: JUDr. J. Márová 

 

 

Hlasování: 

 

pro                13       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti               0                                

 

zdržel se         0 

 

Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:      

 

Místostarosta navrhl: O. Mračková, H. Bartíková  

 

Ing. R. Šebl navrhl: I. Ptáčková 

 

 

Hlasování: 

 

pro               13        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl 

 

proti               0                                  

 

zdržel se         0  

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

Připomínky k zápisu č. 8/2019  
 

Místostarosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné 

připomínky. 

 

Zápis ze ZM č. 8/2019 je schválen. 

 

 

V 18.04 hodin se dostavila zastupitelka Ing. P. Pelešková, přítomno 14 zastupitelů. 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Zadání územního plánu 

2. Přijetí dotací 

3. Rozpočtové opatření č. 4/2019 

4. Různé 

 

Doplnění programu jednání:  
 

Místostarosta navrhl doplnit bod: Pověření starosty k provedení rozpočtového opatření a 

ekonomický blok předřadit. 

 

1. Přijetí dotací 

2. Rozpočtové opatření č. 4/2019 

3. Pověření starosty k provedení rozpočtového opatření 

4. Zadání územního plánu 

5. Různé 
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V 18.05 hodin se dostavil zastupitel Bc. J. Sochor, přítomno 15 zastupitelů. 

 

 

Hlasování o navrženém programu jednání:  

 

Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                  

 

zdržel se         0 

 

Návrh byl přijat 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

Bod č. 1 - Přijetí dotací 

 
Usnesení rady města č. 2/22-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace od MFČR 

na sčítání lidu ve výši 3.430,-- Kč, dotace od MŠMT pro ZŠ ve výši 1.071.732,-Kč na akci 

zjednodušené projekty, dále dotace na pořízení dopravního automobilu pro JSDH Libčice ve 

výši 300.000,-- Kč od Středočeského kraje a ve výši 450.000,-- Kč od Ministerstva vnitra. 

Město Libčice nad Vltavou disponuje dostatečnou finanční rezervou ve výši 345.499,--Kč a je 

připraveno dofinancovat pořízení dopravního automobilu  pro JSDH Libčice nad Vltavou 

realizované v rámci dotační výzvy Středočeského kraje a dotační výzvy Ministerstva vnitra-

GŘ Hasičského záchranného sboru České republiky JSDH-V2-2019 (DA), registrovanou pod 

identifikačním číslem 014D241009137 (JSDH-V2-2019-00423). 

 

Město obdrželo dotaci od MFČR na sčítání lidu ve výši 3.430,-- Kč, dotaci od MŠMT pro ZŠ 

ve výši 1.071.732,-- Kč na akci zjednodušené projekty, dále dotaci na pořízení dopravního 

automobilu pro JSDH Libčice ve výši 300.000,-- Kč od Středočeského kraje a ve výši 

450.000,-- Kč od Ministerstva vnitra. 

 
Usnesení č. 1/9-2019 z 9. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 13. 11. 2019 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace od MFČR na sčítání lidu ve výši 3.430,-- Kč, 

dotace od MŠMT pro ZŠ ve výši 1.071.732,-Kč na akci zjednodušené projekty, dále dotace na 

pořízení dopravního automobilu pro JSDH Libčice ve výši 300.000,-- Kč od Středočeského 

kraje a ve výši 450.000,- Kč od Ministerstva vnitra. 

Město Libčice nad Vltavou disponuje dostatečnou finanční rezervou a je připraveno 

dofinancovat pořízení dopravního automobilu pro JSDH Libčice nad Vltavou realizované 
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v rámci dotační výzvy Středočeského kraje a dotační výzvy Ministerstva vnitra-GŘ 

Hasičského záchranného sboru České republiky JSDH-V2-2019 (DA), registrovanou pod 

identifikačním číslem 014D241009137 (JSDH-V2-2019-00423). 

 
Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                  

 

zdržel se         0 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 2 - Rozpočtové opatření č. 4/2019 

 
Usnesení rady města č. 8/22-2019: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 4/2019 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 82.478.600,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 82.478.600,-- Kč. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 4/2019. 

 

Diskuse:  

Ing. P. Pelešková se dotázala na velikost stánků a požádala o pořízení obalů na velké již 

zakoupené stany. 

Ing. R. Šebl požádal o zpracování pravidel na zapůjčení stanů a dalšího vybavení pro kulturní 

akce. 

 

Usnesení č. 2/9-2019 z 9. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 13. 11. 2019 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2019 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 82.478.600,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 82.478.600,-- Kč. 

 

 

Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                  
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zdržel se         0 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 
 

Bod č. 3 - Pověření starosty k provedení rozpočtového opatření 

 
Na základě provedeného auditu dne 11. 11. 2019 je třeba neprodleně nastavit systém 

přijímání dotací rozpočtovým opatřením v období mezi zastupitelstvy města. 

 
Usnesení č. 3/9-2019 z 9. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 13. 11. 2019 

 
Zastupitelstvo města pověřuje starostu (místostarostu) k provádění rozpočtových opatření 

přijetí dotací v případě, že finanční prostředky spojené s dotací jsou poukázány na účet města 

v období, kdy se nekoná do konce daného měsíce zastupitelstvo, které může toto rozpočtové 

opatření schválit. Toto opatření se přijímá z důvodu, že dle zákona o rozpočtových pravidlech 

musí být rozpočtové opatření provedeno neprodleně, pokud se jedná o prostředky z jiných 

rozpočtů. 

 

Hlasování: 

 

pro               15        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                  

 

zdržel se         0 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 4 - Zadání územního plánu 

 
Usnesení rady města č. 7/22-2019: 

 

Usnesení: Rada města 

I. bere na vědomí  

předložený návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou dle přílohy tohoto materiálu, 
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II. doporučuje 

Zastupitelstvu města Libčice nad Vltavou schválit zadání územního plánu Libčice nad Vltavou 

v předkládané podobě, 

III. ukládá 

místostarostovi města předložit projednaný návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou 

zastupitelstvu města k projednání a k případnému schválení. 

Důvodová zpráva: 

Rada města Libčice nad Vltavou přijala své usnesení č. 4/2-2019, ve kterém doporučila 

zastupitelstvu města zahájit proces pořízení nového územního plánu. Následně dne 6. 2. 2019 

na jednání Zastupitelstva města Libčice nad Vltavou bylo přijato usnesení 3/3-2019 o pořízení 

nového územního plánu Libčice nad Vltavou. Na základě tohoto usnesení bylo dále 

rozhodnuto, že pořizovatelem územního plánu bude Městský úřad Libčice nad Vltavou, který 

si zajistí splnění kvalifikačních požadavků pro výkon územně plánovacích činností. Následně 

pořizovatel ve spolupráci s vedením města zpracoval návrh zadání nového územního plánu. 

Tento návrh zadání nového územního plánu byl dne 16. 9. 2019 rozeslán dotčeným orgánům, 

krajskému úřadu, sousedním obcím a tzv. oprávněným investorům k uplatnění jejich 

požadavků podle ust. § 47 stavebního zákona. Požadavky vyplynuvší ze stanovisek nebo 

odborných vyjádření dotčených orgánů a oprávněných investorů byly promítnuty do bodu 14. 

návrhu zadání. Rovněž dne 16. 9. 2019 byla prostřednictvím úřední desky informována o 

návrhu zadání také veřejnost v Libčicích. Uplatněné požadavky jsou shrnuty v bodu 6. návrhu 

zadání. Pouze zastupitelstvo města může v samostatné působnosti dle ust. § 47 odst. 5 

stavebního zákona schválit zadání územního plánu. Před tímto jednáním předkládaný návrh 

zadání projednala dne 30.10.2019 Rada města Libčice nad Vltavou a doručila zastupitelům jej 

projednat a schválit. Protože byly splněny všechny zákonné podmínky pro zpracování a 

projednání zadání územního plánu, doporučuje předkladatel zastupitelům zadání nového ÚP 

schválit.   

Přílohy: 

 projednaný návrh zadání územního plánu Libčice nad Vltavou s datací 30. 10. 2019 

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se obsáhle vyjádřila ke zpracovanému návrhu zadání, upozornila na 

nepřehlednost, na použití zkratek bez odkazu na význam a jako nejpodstatnější výhradu 

uvedla nevypořádání se s některými připomínkami, které jsou obsaženy v korespondenci. 

Navrhla pokračovat v diskusi, poté stáhnout bod a přesunout na prosincové jednání. 

 

V 18. 55 hodin přerušil místostarosta jednání na 30 minut. 

 

Místostarosta po přestávce navrhl hlasovat o ukončení rozpravy a stažení bodu. 

 

Ing. M. Coufal podal protinávrh k pokračování diskuse s veřejností. 
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Hlasování: 

 

pro               7        Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              5            Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                    Ing. Z. Bělohradská, , O. Mračková, L. Reichel, 

                        

 

zdržel se        3           Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. V. Urbánek, Ing. P. Kosík 

 

 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

Hlasování o původním návrhu místostarosty na ukončení rozpravy a stažení bodu. 

 

Hlasování: 

 

pro               8        Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  

 

proti              1            I. Ptáčková                        

 

zdržel se        5           Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  JUDr. J. Márová, , Ing. R. Šebl, 

                                    Bc. J. Sochor 

 

PhDr. P. Schönfeld nehlasoval. 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

 

Bod č. 5 - Různé 
 

Ing. P. Pelešková požádala o zasílání doplňujících podkladů všem zastupitelům. 

PhDr. P. Schönfeld upozornil na článek v LN týkající se výstavby zdravotnického zařízení. 

Starosta navrhl pozvat p. Matouška na příští jednání ZM. 

Místostarosta požádal předsedy komisí a výborů o podklady k odměnám členů a pozval 

občany na rozsvícení vánočního stromu dne 1. 12. 2019 v prostoru před základní školou.  

Ing. P. Pelešková pozvala občany na Adventní jarmark a koncert v evangelickém kostele dne 

1.12.2019. 

Ing. R. Šebl se dotázal na plnění úkolu prověřit pravidla dotačních řízení, místostarosta sdělil, 

že to bylo prověřeno a pravidla zůstávají v původní podobě. 

M. Táčner otevřel problematiku využití kapacity KDL městem.  
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Místostarosta skončil jednání v 19. 40 hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 13. 11. 2019 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič   14. 11. 2019                         

 

 

Ověřovatelé: Olga Mračková 

 

 

 

 

                       Hannah Bartíková 

 

 

 

 

Ilona Ptáčková 

 

 

                                                                                      

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                               

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                            
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